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在与陌生人建立关系的时候，一定要有好的态度，对自己各个方面做出客观的评价，这样才能做一番好的自我介绍。以下是小编为大家带来的英语自我介绍带翻译简短，欢迎大家参考。英语自我介绍带翻译简短范文1Good morning! It is reall...
在与陌生人建立关系的时候，一定要有好的态度，对自己各个方面做出客观的评价，这样才能做一番好的自我介绍。以下是小编为大家带来的英语自我介绍带翻译简短，欢迎大家参考。
英语自我介绍带翻译简短范文1
Good morning! It is really my honor to have this opportunity for aninterview, and I hope I can make a good performance today.
翻译：早上好，很荣幸有这个面试的机会，希望我今天的表现能让大家满意。
I’m zhangming and I am 26 years old. I come from Beijing, and I have justgot my master degree from ___ University. I have been studying psychology for 6years and I think it is fun.
我叫张明，今天26岁。我来自北京，刚从___大学获得硕士学位。我学习心理学已经有六个年头，我觉得非常有意思。
I am open-minded, quick in thought and fond of history. In my spare time, Ihave broad interests like reading books, especially books related to historicalevents.
我的性格很开朗，反应灵敏，并且喜欢历史。在空闲时间，我有许多爱好，比如读书，尤其是有关于历史事件的书籍。
I feel that my strongest asset is my ability to stick to things to get themdone. I feel a real sense of accomplishment when I finish a job that turns outjust as I’d planned. I’ve set some high goals for myself. For e_ample, I want tograduate with highest distinction. And even though I had a slow start in myfreshman year, I made up for it by doing an honor’s thesis.
我认为我最大的优点是能够执着地尽力把事情办好。当做完一件工作而其成果又正合我的预想时，我会有一种真正的成就感。我给自己定了一些高目标。比如说，我要成为出色的毕业生。尽管在大学一年级时我启动慢了些，但最终我以优等论文完成了学业。
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Gooda fternoon, teachers! My name is _uLulu. I\'m 11. I come from Class1Grade 5 of TongPu No.2 Primary School. There are 4 people in my family.
My father is tall. My mother is pretty.My sister has a long hair. And I\'m agood student. However, my home is near the school, I often get up early. BecauseI must work hard. after school, I like playing computer games and reading books.I\'d like to eat apples. They are sweet and healthy. And I like Tuesday best. Wehave English, music, computer and P.E. on Tuesdays. My math teacher is MissHuang. Her class is so much fun. So my favourite class is math. And I likeChinese and English, too.
This is me. An active girl. Please remember _uLulu. Thank you verymuch!
翻译：下午好，老师!我的名字叫徐露露。我11岁。我来自五年级一班的TongPu第二小学。有4人在我的家人。
我的父亲个子很高，我的妈妈很漂亮。我的妹妹有一个长头发的，和我是一个好学生。然而，我的家在学校附近，我经常早起。因为我必须努力工作。放学后，我喜欢玩电脑游戏和读书。我喜欢吃苹果，他们是甜的和健康的。我最喜欢星期二。我们有英语、音乐、计算机和体育周二。我的数学老师是黄老师，她的课是如此有趣，所以我最喜欢的课是数学。我喜欢中文和英文。
这就是我，一个活跃的女孩。请记住徐露露，非常感谢!
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Good morning, everyone. Thank you for taking your time. It’s really myhonor to have this opportunity to take part in this interview. Now, I would liketo introduce myself briefly.
翻译：大家早上好!感谢您在百忙之中抽出时间。非常荣幸有机会参加本次面试。下面我简单介绍一下我自己。
My name is Doris. I am 23 years old and born in Qingdao. I graduated fromHebei University of Science and Technology. My major is English. And I got mybachelor degree after my graduation. I also studied Audit in Hebei NormalUniversity of Science and Technology. I am very interested in English and studyvery hard on this subject. I had passed TEM-8 and BEC Vantage. I worked in anAmerican company at the beginning of this year. My spoken English was improved alot by communicating with Americans frequently during that period.
我的名字是多丽丝。今年23岁,出生在青岛。我毕业于河北科技大学。我的本科专业是英语并且得到了学士学位。我还在河北师范大学学习审计。我对英语很有兴趣并且很努力地学习。我已经通过了TEM-8,BEC的考试。我曾在一家美国公司工作。在那段时期，我经常与美国人进行交流，因此我的口语进步了很多。
I am very optimistic and easy to get along with. I have many friends.Teamwork spirit is very important in this age. I think if we want to make bigachievement, it’s very important to learn how to cooperate with other people. Mymotto is \"characters determine destity\", so I alwarys remind myself to be honestand modest to everyone .
我很乐观, 很容易相处。我有很多朋友。团队合作精神在这个时代是非常重要的。我认为, 如果我们想做出重大的成就,学习如何配合其他的人是非常重要的。我的座右铭是“人格造就命运”, 所以我决定时刻提醒自己，要诚实和谦逊地对待每一个人。
As a motto goes \"attitude is everything\". If I get this job, I will put allmy heart in it and try my best to do it well.
正如一句格言所说:“态度决定一切”。如果我得到这份工作的话, 我将用我全部的心, 而且尽力去把它做好。
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My name is Jacky.I am 16 years old.I am from Baoan Middle School.I am veryglad to meet you all and hope we can get along with each other very well.I am alittle shy.I like reading,play computer games and play basketball.Becausereading can make us more and more cleaver and increase our knowledge.Playingcomputer games can help people reduce pressures and make people feel happy.As isknow to all,playing basketball is a very good e_ercise for us to keep health.Ihope we can be good friend and play together.In the new school,I will study morehard than before,because we need to learn more knowledge and it\'s moredifficult.If not,I will not catch up with our classmates.
That’s all!Thanks for your attention!
翻译：我的名字是Jacky，我今年16岁。我来自宝安中学。我非常高兴在这里与你们相遇并且希望我们能相处得非常愉快。我有一点内向。我喜欢阅读、玩电脑游戏和打篮球。因为阅读能让我们变得越来越聪明并且增长我们的知识。玩电脑游戏能帮助人们减压，使人们感觉高兴。众所周知，打篮球是一个保持健康的运动。我希望我们能成为好朋友并一起玩。在新的学样里，我将比以前更努力的学习，因为我们需要学习更多、更难的的知识。如果不努力，我将跟不上班上同学的学习。
我的介绍结束了。
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Hello, everyone!My name is ___. I\'m a 15 years old girl. I live in thebeautiful city of Rizhao.
I\'m an active, lovely, and clever girl. In the school my favorite subjectis math. Perhaps someone thinks it\'s difficult to study well. But I like it. Ibelieve that if you try your best, everything can be done well.
I also like sports very much. Such as, running, volleyball and so on. I\'mkind-hearted. If you need help, please come to me.I hope we can be goodfriends!
OK. This is me .A sunny girl.
翻译：大家好!我是__。一个15岁的女孩。我来自美丽的城市日照。
我是一个活跃的，可爱的，聪明的女孩。在学校我最喜欢的科目是数学。也许有人认为它很难学习好。但我喜欢它。我相信如果你尽你最大的努力，一切都可以做得很好。
我也非常喜欢运动。例如，跑步、排球等等。我是善良的。如果你需要帮助，请到我这里来。我希望我们能成为好朋友!
好的。这就是我。一个阳光明媚的女孩。
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